



**Executive Council  
Conseil exécutif**

I certify that the attached is a true copy of the Regulation under the Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020, made by Her Honour the Lieutenant Governor in Council on February 10, 2021.

Dated at Toronto, February 10, 2021

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Anna Valer".

Deputy Clerk, Executive Council



Ontario

Executive Council  
Conseil exécutif

## Order in Council Décret

On the recommendation of the undersigned, the Lieutenant Governor, by and with the advice and concurrence of the Executive Council, orders that:

the appended Regulation be made under the *Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020*.

Sur la recommandation de la personne soussignée, la lieutenant-gouverneure, sur l'avis et avec le consentement du Conseil exécutif, décrète ce qui suit :

Le règlement ci-annexé est pris en vertu de la *Loi de 2020 sur la réouverture de l'Ontario (mesures adaptables en réponse à la COVID-19)*.

Recommandé par :

Recommended

Appuyé par : Le président du Conseil des ministres,

Concurred

Chair of Cabinet

Approuvé et décrété le

Approved and Ordered

FEB 10 2021

Date

La lieutenant-gouverneure,

Lieutenant Governor

R.O.C./Décret (R)

90/2021

Filed with the Registrar of Regulations  
Déposé auprès du registrateur des règlements

FEB 10 2021

Number (O. Reg.)

Numéro (Règl. de l'Ont.)

103/21

[Bilingual]

**CONFIDENTIAL**  
Until filed with the  
Registrar of Regulations

REG2021.0159.e  
3-CJO

## ONTARIO REGULATION

made under the

### REOPENING ONTARIO (A FLEXIBLE RESPONSE TO COVID-19) ACT, 2020

Amending O. Reg. 82/20

(RULES FOR AREAS IN STAGE 1)

**1. (1) Paragraph 1.1 of subsection 63 (1) of Schedule 2 to Ontario Regulation 82/20 is amended by striking out “10” and substituting “50”.**

**(2) Subsection 63 (1) of Schedule 2 to the Regulation is amended by adding the following paragraph:**

5. The person responsible for the film or television production must ensure that the production operates in accordance with the guidance document titled “Film and television industry health and safety during COVID-19” issued by the Film and Television Health and Safety Advisory Committee of the Ministry of Labour, Training and Skills Development, as amended from time to time.

**2. Subsection 60 (1) of Schedule 7 to the Regulation is amended by adding the following paragraph:**

5. The person responsible for the film or television production must ensure that the production operates in accordance with the guidance document titled “Film and television industry health and safety during COVID-19” issued by the Film and Television Health and Safety Advisory Committee of the Ministry of Labour, Training and Skills Development, as amended from time to time.

#### **Commencement**

- 3. This Regulation comes into force on the day it is filed.**

**CONFIDENTIEL**  
jusqu'au dépôt auprès du  
registrateur des règlements

Reg2021.0159.f03.EDI  
3-CJO

## **RÈGLEMENT DE L'ONTARIO**

pris en vertu de la

### **LOI DE 2020 SUR LA RÉOUVERTURE DE L'ONTARIO (MESURES ADAPTABLES EN RÉPONSE À LA COVID-19)**

modifiant le Règl. de l'Ont. 82/20

(RÈGLES POUR LES RÉGIONS À L'ÉTAPE 1)

**1. (1) La disposition 1.1 du paragraphe 63 (1) de l'annexe 2 du Règlement de l'Ontario 82/20 est modifiée par remplacement de «10» par «50».**

**(2) Le paragraphe 63 (1) de l'annexe 2 du Règlement est modifié par adjonction de la disposition suivante :**

5. La personne responsable de la production cinématographique ou télévisuelle doit veiller à ce que celle-ci fonctionne en conformité avec le document d'orientation intitulé *La santé et la sécurité de l'industrie du film et de la télévision pendant la pandémie de COVID-19*, publié par le Comité consultatif de l'industrie du film et de la télévision en matière de santé et de sécurité au travail du ministère du Travail, de la Formation et du Développement des compétences, dans ses versions successives.

**2. Le paragraphe 60 (1) de l'annexe 7 du Règlement est modifié par adjonction de la disposition suivante :**

5. La personne responsable de la production cinématographique ou télévisuelle doit veiller à ce que celle-ci fonctionne en conformité avec le document d'orientation intitulé *La santé et la sécurité de l'industrie du film et de la télévision pendant la pandémie de COVID-19*, publié par le Comité consultatif de l'industrie du film et de la télévision en matière de santé et de sécurité au travail du ministère du Travail, de la Formation et du Développement des compétences, dans ses versions successives.

**Entrée en vigueur**

3. **Le présent règlement entre en vigueur le jour de son dépôt.**



Ontario

**Executive Council**  
**Conseil exécutif**

R.O.C./Décret 91 / 2021

I certify that the attached is a true copy of the Regulation under the Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020, made by Her Honour the Lieutenant Governor in Council on February 10, 2021.

Dated at Toronto, February 10, 2021

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Anna Valis'.

Deputy Clerk, Executive Council



Ontario

Executive Council  
Conseil exécutif

### Order in Council Décret

On the recommendation of the undersigned, the Lieutenant Governor, by and with the advice and concurrence of the Executive Council, orders that:

Sur la recommandation de la personne soussignée, la lieutenant-gouverneure, sur l'avis et avec le consentement du Conseil exécutif, décrète ce qui suit :

the appended Regulation be made under the *Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020*.

Le règlement ci-annexé est pris en vertu de la *Loi de 2020 sur la réouverture de l'Ontario (mesures adaptables en réponse à la COVID-19)*.

Recommandé par :

Appuyé par : Le président du Conseil des ministres,

Recommended

Concurred

Chair of Cabinet

Approuvé et décrété le

La lieutenant-gouverneure,

Approved and Ordered

FEB 10 2021

Date

Lieutenant Governor

R.O.C./Décret (R)

91/2021

Filed with the Registrar of Regulations  
Déposé auprès du registrateur des règlements

FEB 10 2021

Number (O. Reg.)

Numéro (Règl. de l'Ont.)

104/21

[Bilingual]

**CONFIDENTIAL**  
Until filed with the  
Registrar of Regulations

**REG2021.0160.e**  
**4-CJO**

## **ONTARIO REGULATION**

made under the

### **REOPENING ONTARIO (A FLEXIBLE RESPONSE TO COVID-19) ACT, 2020**

Amending O. Reg. 263/20

(RULES FOR AREAS IN STAGE 2)

**1. (1) Section 16 of Schedule 2 to Ontario Regulation 263/20 is amended by striking out the portion before paragraph 1 and substituting the following:**

#### **Film and television production**

**16.** Commercial film and television production, including all supporting activities such as hair, makeup and wardrobe, may open if they comply with the following conditions:

**(2) Section 16 of Schedule 2 to the Regulation is amended by adding the following paragraph:**

5. The person responsible for the film or television production must ensure that the production operates in accordance with the guidance document titled "Film and television industry health and safety during COVID-19" issued by the Film and Television Health and Safety Advisory Committee of the Ministry of Labour, Training and Skills Development, as amended from time to time.

**(3) Section 16 of Schedule 2 to the Regulation is amended by adding the following subsection:**

(2) For greater certainty, for the purposes of this section, the film or television set may be located in any business or place, including any business or place that is otherwise required to be closed under this Order.

**Commencement**

**2. This Regulation comes into force on the day it is filed.**



**CONFIDENTIEL**  
jusqu'au dépôt auprès du  
registrateur des règlements

Reg2021.0160.f04.EDI  
4-CJO

## **RÈGLEMENT DE L'ONTARIO**

pris en vertu de la

### **LOI DE 2020 SUR LA RÉOUVERTURE DE L'ONTARIO (MESURES ADAPTABLES EN RÉPONSE À LA COVID-19)**

modifiant le Règl. de l'Ont. 263/20

**(RÈGLES POUR LES RÉGIONS À L'ÉTAPE 2)**

**1. (1) L'article 16 de l'annexe 2 du Règlement de l'Ontario 263/20 est modifié par remplacement du passage qui précède la disposition 1 par ce qui suit :**

#### **Production cinématographique et télévisuelle**

**16.** La production cinématographique et télévisuelle à des fins commerciales et toutes les activités de soutien comme la coiffure, le maquillage et les costumes peuvent ouvrir s'ils satisfont aux conditions suivantes :

. . . . .

**(2) L'article 16 de l'annexe 2 du Règlement est modifié par adjonction de la disposition suivante :**

5. La personne responsable de la production cinématographique ou télévisuelle doit veiller à ce que celle-ci fonctionne en conformité avec le document d'orientation intitulé *La santé et la sécurité de l'industrie du film et de la télévision pendant la pandémie de COVID-19*, publié par le Comité consultatif de l'industrie du film et de la télévision en matière de santé et de sécurité au travail du ministère du Travail, de la Formation et du Développement des compétences, dans ses versions successives.

**(3) L'article 16 de l'annexe 2 du Règlement est modifié par adjonction du paragraphe suivant :**

(2) Il est entendu que, pour l'application du présent article, le plateau de tournage peut se trouver dans toute entreprise ou tout lieu, notamment toute entreprise ou tout lieu dont le présent décret exige par ailleurs la fermeture.

**Entrée en vigueur**

**2. Le présent règlement entre en vigueur le jour de son dépôt.**



**Executive Council**  
**Conseil exécutif**

R.O.C./Décret 92/2021

I certify that the attached is a true copy of the Regulation under the Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020, made by Her Honour the Lieutenant Governor in Council on February 10, 2021.

Dated at Toronto, February 10, 2021

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Anna Valer".

Deputy Clerk, Executive Council



Ontario

Executive Council  
Conseil exécutif

### Order in Council Décret

On the recommendation of the undersigned, the Lieutenant Governor, by and with the advice and concurrence of the Executive Council, orders that:

the appended Regulation be made under the *Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020*.

Sur la recommandation de la personne soussignée, la lieutenant-gouverneure, sur l'avis et avec le consentement du Conseil exécutif, décrète ce qui suit :

Le règlement ci-annexé est pris en vertu de la *Loi de 2020 sur la réouverture de l'Ontario (mesures adaptables en réponse à la COVID-19)*.

Recommandé par :

Appuyé par : Le président du Conseil des ministres,

Recommended

Concurred

Chair of Cabinet

Approuvé et décrété le

La lieutenant-gouverneure,

Approved and Ordered

FEB 10 2021

Date

Lieutenant Governor

R.O.C./Décret (R)

92/2021

Filed with the Registrar of Regulations  
Déposé auprès du registrateur des règlements

FEB 10 2021

Number (O. Reg.)

Numéro (Règl. de l'Ont.)

105/21

[Bilingual]

**CONFIDENTIAL**  
Until filed with the  
Registrar of Regulations

**REG2021.0161.e**  
**4-CJO**

## **ONTARIO REGULATION**

made under the

### **REOPENING ONTARIO (A FLEXIBLE RESPONSE TO COVID-19) ACT, 2020**

Amending O. Reg. 364/20

(RULES FOR AREAS IN STAGE 3)

**1. Schedule 2 to Ontario Regulation 364/20 is amended by adding the following section:**

#### **Film and television production**

**12.1** (1) Commercial film and television production, including all supporting activities such as hair, makeup and wardrobe, may open if they comply with the following conditions:

1. No studio audiences may be permitted to be on the film or television set.
2. The film or television set must be configured and operated in such a way as to enable persons on the set to maintain a physical distance of at least two metres from other persons, except where necessary for the filming of the film or television production.
3. Persons who provide hair or makeup services must wear appropriate personal protective equipment.
4. Singers and players of brass or wind instruments must be separated from any other performers by plexiglass or some other impermeable barrier.
5. The person responsible for the film or television production must ensure that the production operates in accordance with the guidance document titled "Film and television industry health and safety during COVID-19" issued by the Film and Television Health and Safety Advisory Committee of the Ministry of Labour, Training and Skills Development, as amended from time to time.

(2) For greater certainty, for the purposes of this section, the film or television set may be located in any business or place, including any business or place that is otherwise required to be closed under this Order.

**Commencement**

**2. This Regulation comes into force on the day it is filed.**

**CONFIDENTIEL**  
jusqu'au dépôt auprès du  
registrateur des règlements

Reg2021.0161.f04.EDI  
4-CJO

## **RÈGLEMENT DE L'ONTARIO**

pris en vertu de la

### **LOI DE 2020 SUR LA RÉOUVERTURE DE L'ONTARIO (MESURES ADAPTABLES EN RÉPONSE À LA COVID-19)**

modifiant le Règl. de l'Ont. 364/20

#### **(RÈGLES POUR LES RÉGIONS À L'ÉTAPE 3)**

**1. L'annexe 2 du Règlement de l'Ontario 364/20 est modifiée par adjonction de l'article suivant :**

#### **Production cinématographique et télévisuelle**

**12.1** (1) La production cinématographique et télévisuelle à des fins commerciales et toutes les activités de soutien comme la coiffure, le maquillage et les costumes peuvent ouvrir s'ils satisfont aux conditions suivantes :

1. Aucun public de studio ne peut être autorisé à se trouver sur le plateau de tournage.
2. Le plateau de tournage doit être aménagé et exploité de manière à permettre aux personnes qui s'y trouvent de maintenir une distance physique d'au moins deux mètres par rapport aux autres personnes, sauf si cela est nécessaire pour le tournage de la production cinématographique ou télévisuelle.
3. Les personnes qui fournissent des services de coiffure ou de maquillage doivent porter l'équipement de protection individuelle approprié.
4. Les chanteurs et joueurs d'un instrument à vent ou de la famille des cuivres doivent être séparés de tout autre artiste par une barrière de plexiverre ou une autre barrière imperméable.

5. La personne responsable de la production cinématographique ou télévisuelle doit veiller à ce que celle-ci fonctionne en conformité avec le document d'orientation intitulé *La santé et la sécurité de l'industrie du film et de la télévision pendant la pandémie de COVID-19*, publié par le Comité consultatif de l'industrie du film et de la télévision en matière de santé et de sécurité au travail du ministère du Travail, de la Formation et du Développement des compétences, dans ses versions successives.

(2) Il est entendu que, pour l'application du présent article, le plateau de tournage peut se trouver dans toute entreprise ou tout lieu, notamment toute entreprise ou tout lieu dont le présent décret exige par ailleurs la fermeture.

**Entrée en vigueur**

2. **Le présent règlement entre en vigueur le jour de son dépôt.**